
Zápis z valné hromady HC Hostivař 

konané dne 15.4.2023 v Toulcově dvoře 

Valná hromada HC Hostivař byla zahájena prezidentem klubu Michalem Dudákem 

v 17:40 

S počtem 46 přítomných členů. 

1) V 17:40 prezident klubu Michal Dudák zahájil valnou hromadu klubu. 

2) Valná hromada jednomyslně zvolila předsedajícího Michala Dudáka a zapisovatele 

Václava Průchu. 

3) Valná hromada jednomyslně zvolila volební komisi ve složení: Jakub Landa. 

4) Valná hromada jednomyslně zvolila návrhovou komisi ve složení Václav Průcha a Petr 

Nádvorník. 

5) Valná hromada jednomyslně zvolila mandátovou komisi ve složení: Tereza Pazlarová a 

Filip Vymyslický. 

Mandátová komise konstatovala, že je přítomno (nebo má úředně ověřenou plnou moc) 46 

členů s hlasem rozhodujícím a řádná valná hromada je usnášeníschopná. 

6) Valná hromada jednomyslně schválila upravený program valné hromady 

7) Hospodář klubu Josef Průcha přednesl zprávu o hospodaření klubu za rok 2023 a návrh 

rozpočtu klubu na rok 2024. Valná hromada obě tyto zprávy jednomyslně schválila. 

8) Prezident klubu Michal Dudák přednesl zprávu o činnosti za rok 2023. Valná hromada tuto 

zprávu jednomyslně schválila. 

9) Antonín Kemr přednesl zprávu kontrolní a revizní komise. Valná hromada vzala tuto 

zprávu na vědomí. 

10) Valná hromada neschválila smlouvu o narovnání s SK Hostivař – 0 pro, 6 zdrželo 

hlasování, 40 proti 

11) Valná hromada jednomyslně uděluje výboru HC Hostivař mandát pro pokračování v 

jednání, a k uzavření, upravené smlouvy o narovnání mezi SK Hostivař a HC Hostivař, za 

podmínky, že právo na odběr médií bude mít formu bezúplatného věcného břemene nebo 

služebnosti (s úhradou nákladů) a bude na dobu neurčitou, případně jinak dle uvážení 

výboru, a dále k dojednání dalších s tím souvisejících záležitostí. 

12) Valná hromada schválila založení investičního účtu za účelem zhodnocení přebytečných 

finančních prostředků HCH na investičním účtu Edward společnosti WOOD & Company 

Financial Services, a. s. na to pouze na nejkonzervativnější investiční strategii. 45 pro, 1 

proti, 0 se zdrželo 

13) Valná hromada schválila navýšení členských příspěvků od roku 2025. Schválená výše 

příspěvků: 



U6, U8 - benjamínci 4 000 Kč 

U10 - přípravka 4 400 Kč 

U12 - ml. žáci/žákyně 5 500 Kč 

U15 - st. žáci/žákyně 5 500 Kč 

U18 - dorostenci/ky 6 000 Kč 

Dospělí 6 000 Kč 

Béčka 2 500 Kč 

Veterání, Nehrající 1 000 Kč 

4 proti, 0 se zdrželo, 42 pro 

14) Prezident informoval valnou hromadu o plnění klubových vizí. 

15) Václav Průcha přednesl za návrhovou komisi usnesení valné hromady. Valná hromada toto 

usnesení jednomyslně schválila. 

16) Na uvolněnou pozici ve výboru se nepřihlásil žádný kandidát, a proto bude výbor 

pokračovat ve své činnosti v počtu 8 členů až do další volební valné hromady. 

 

V Praze dne 15.4.2024 

 

Zapsal:  Václav Průcha      ……………………… 

 

Předsedající:  Michal Dudák      ……………………… 

 

 


